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ABSTRACT 

              

nformation sent over channel in presence of channel noise, 

interference, distortion, and fading; all that can effect in the 

information and produce errors. 

This research used Turbo code to reduce this errors in four generation, the 

MATLAB used to simulate the turbo encode and decode by BCJR 

algorithm. 

The simulation covered the turbo code at different block lengths and 

iterations, Simulations are conducted on using Binary Phase Shift Keying 

(BPSK) modulation scheme in the presence of Additive White Gaussian 

Noise (AWGN) channel.  

The results show that the Turbo coding performance  improves with an 

increase in the block length and iteration, For larger block lengths and more 

iterations the BER is found to be lesser for given value of S/N. 
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 مستخلص

انًعهىياث انًزسهت انضجيج وانخخذاخم وانخشىِ وانىهٍ انًىجىد فى انقُىاث  يؤثز عهى إٌ       

 خلانها حيث يُخج يٍ هذا انخأثيز أخطاء.

،حيث حى عًم يحاكاة  هذا انبحث إسخخذو  حشفيزانخيزبى  نخقهيم هذِ الأخطاء فى انجيم انزابع         

 نخشفيز انخيزبى وفك انخشفيز ،حى إسخذاو خىارسييت انبسى جى أر فى فك انخشفيز.

ياَاث  وحكزاراث يخخهفت عُذ انًحاكاة، أخذث عذة يحاكاث ححج نقذ أخذث أطىال يخخهفت نهب      

 حأثيز انضجيج ) قُاة انضجيج الأبيض انًضاف( وأسخخذو حضًيٍ يفخاح الإساحت انثُائى.

حى انحصىل عهى َخائج حشيز إنى أٌ أداء حشفيز انخيزبى حخحسٍ عُذ سيادة أطىال انبياَاث        

ث يقم يعذل خطاء انبج وإسدياد َسبت الإشارة إنى انضجيج.سيادة عذد انخكزاراث حيوانًذخهت   


